
Slagelse Kommune  

v/Kasper Skov Andersen 

 

Svar på henvendelse vedr. opfølgning på bygningssynet fra 2010/2012. 

Sammenfatning fra sidste års opgørelse: 

Samlet set syntes vi, at vi er nået rigtig lagt med vedligeholdelse af vores hal og arbejder til 

stadig på at holde hallen i nogenlunde pæn stand. Det er vores helt klare opfattelse, at hvis der 

ser pænt ud, så passer brugerne også bedre på tingene. 

Ønsker til fremtidige anlægsbevillinger: 

Isolering af facaden mod Sydøst - snarest ………………….…… ………………….. kr. 250.000 

Afrensning og maling af tag mod Sorøvej - indenfor 3-5 år …………………… kr. 175.000 

Isolering af facaden med sydøst: 

Dette arbejde er blevet klaret her i 2019 - isolering med yderlige 150 mm rockwool og nye energi 

vinduer. Betales over vedligeholdelses-budgettet og tidligere henlæggelse til ekstraordinær 

vedligeholdelse. Pris kr. 278.603,25. 

 

Ønsker om fremtidige anlægsbevillinger: 

Afrensning og maling af tag mod Sorøvej - indenfor 2-4 år ………… ……….. kr. 175.000 

Etablering af personaletoilet og badefaciliteter til personalet - krav fra                       

arbejdstilsynet ved besøg ultimo 2018. Skal laves i 2020. Prisoverslag …. kr.    50.000 

Etablering af automatisk tænd og sluk af al lys, samt udskiftning til                                                   

led lys i  omklædningsrum og gange. Bør laves i 2020. Prisoverslag .……….. kr. 50.000   

De sidste 2 anlægsønsker kan muligvis klares over det normale budget, hvis der ikke sker 

yderligere nedskæringer i rammebeløbet til de selvejende haller. Afrensning af tag og maling 

kræver ekstrabevilling. 

 

Skælskør, den 19. september 2019 

Jørgen Klit Thomsen, kasserer    


